

SPORT FISHING VARIATION ORDER
For FISHERIES MANAGEMENT ZONE 11
 ORDONNANCE DE MODIFICATION RELATIVE À LA PÊCHE SPORTIVE
 POUR LA ZONE DE GESTION DES PÊCHES 11

SF – 2014/11-1

UNDER THE ONTARIO FISHERY REGULATIONS, 2007
 AUX TERMES DU RÈGLEMENT DE PÊCHE DE L'ONTARIO (2007)

Pursuant to the authority vested in me in subsection 13(1) of the *Ontario Fishery Regulations, 2007*, made under the *Fisheries Act R.S.C., 1985, c. F-14*, I hereby authorize and declare the following:

1. That Sport Fishing Variation Order for Fisheries Management Zone 11 (SF-2013/11-1) signed by Minister Oraziotti on November 18, 2013 is revoked and replaced by this Sport Fishing Variation Order for Fisheries Management Zone 11 (SF-2014/11-1).
2. That the angling close times as set out in Schedule 2 to the *Ontario Fishery Regulations, 2007* and the angling quotas and size limits as set out in Part 1 of Schedule 3 to the said Regulations for Fisheries Management Zone 11 are hereby varied as set out in Schedules A, B and C to this Sport Fishing Variation Order.
3. That the sport fishing close times for dip netting lake whitefish and lake herring set out in Part 1 of Schedule 6 to the *Ontario Fishery Regulations, 2007* for Fisheries Management Zone 11 are hereby varied as set out in Schedule D to this Sport Fishing Variation Order.
4. That the daily catch and retain quotas and size limits as set out in Part 3 of Schedule 3 to the said Regulations for Fisheries Management Zone 11 are hereby varied as set out in Schedule E to this Sport Fishing Variation Order.
5. That if there is a conflict between this Sport Fishing Variation Order and a close time for a fish sanctuary, the close time for the fish sanctuary prevails.
6. That this Sport Fishing Variation Order comes into effect May 1, 2014.

Conformément aux pouvoirs qui me sont conférés en vertu du paragraphe 13(1) du *Règlement de pêche de l'Ontario (2007)*, adopté en vertu de la *Loi sur les pêches*, L.R.C. (1985), ch. F.-14, j'autorise et déclare par les présentes ce qui suit:

1. L'ordonnance de modification relative à la pêche sportive pour la Zone de gestion des pêches 11 (SF-2013/11-1) signée par le ministre Oraziotti le 18 novembre 2013 est abrogée et remplacée par la présente ordonnance de modification relative à la pêche sportive pour la Zone de gestion des pêches 11 (SF-2014/11-1).
2. Les dates de fermeture de la pêche à la ligne prévues à l'Annexe 2 du *Règlement de pêche de l'Ontario (2007)* et les contingents de pêche et limites de taille prévus à la partie 1 de l'Annexe 3 desdits règlements pour la Zone de gestion des pêches 11 sont modifiés par les dispositions des Annexes A, B et C de la présente ordonnance de modification relative à la pêche sportive.
3. Les périodes de fermeture de la pêche à l'épuisette au grand corégone et au cisco de lac prévues à la partie 1 de l'Annexe 6 du *Règlement de pêche de l'Ontario (2007)* pour la Zone de gestion des pêches 11 sont modifiées par les dispositions de l'Annexe D de la présente ordonnance de modification relative à la pêche sportive.
4. Les contingents quotidiens de prise et de garde et limites de taille prévus à la partie 3 de l'Annexe 3 desdits règlements pour la Zone de gestion des pêches 11 sont modifiés par les dispositions de l'Annexe E de la présente ordonnance de modification relative à la pêche sportive.
5. S'il y a conflit entre une période de fermeture prévue à la présente ordonnance de modification relative à la pêche sportive et une période de fermeture d'une réserve ichtyologique, la période de fermeture applicable à la réserve ichtyologique l'emporte.
6. La présente ordonnance de modification relative à la pêche sportive entre en vigueur le 1^{er} mai 2014.

Dated at Toronto this 1st day of May 2014.
 Fait à Toronto, ce jour de 2014.

David Oraziotti
 Minister of Natural Resources / Ministre des Richesses naturelles

Schedule A – Zone-wide Regulations for Fisheries Management Zone 11

Subject to Schedules B and C of this Variation Order the following Angling Close Times, Fishing Quotas and Size Limits (measured in Total Length) apply to all waters in Fisheries Management Zone 11.

Species or Combination of Species	Close Time	Sport Fishing Licence Quota and Size Limit	Conservation Fishing Licence Quota and Size Limit
Walleye & Sauger	Monday after the 3rd Sunday in March to the Friday before the 3rd Saturday in May	4, none between 43-60 cm and not more than 1 greater than 60 cm	2, none between 43-60 cm and not more than 1 greater than 60 cm
Largemouth & Smallmouth Bass	January 1 to the Friday before the 4th Saturday in June	6, any size	2, any size
Northern Pike	Monday after the 3rd Sunday in March to the Friday before the 3rd Saturday in May	6, not more than 2 greater than 61 cm, of which not more than 1 is greater than 86 cm	2, not more than 1 greater than 61 cm and none greater than 86 cm
Muskellunge	January 1 to the Friday before the 3rd Saturday in June and December 16 to December 31	1, must be greater than 122 cm	0
Yellow Perch	No close time	50, any size	25, any size
Black & White Crappie	No close time	30, any size	10, any size
Sunfish	No close time	50, any size	25, any size
Brook Trout	January 1 to February 14 and October 1 to December 31	5, not more than 1 greater than 31 cm	2, none greater than 31 cm
Brown Trout	January 1 to the Friday before the 4th Saturday in April and October 1 to December 31	5, any size	2, any size
Rainbow Trout	No close time	5, any size	2, any size
Lake Trout	January 1 to February 14 and the Monday after the 3rd Sunday in	2, any size	1, any size

Species or Combination of Species	Close Time	Sport Fishing Licence Quota and Size Limit	Conservation Fishing Licence Quota and Size Limit
	March to the Friday before the 3rd Saturday in May and October 1 to December 31.		
Splake	No close time	5, any size	2, any size
Pacific Salmon	No close time	5, any size	2, any size
Atlantic Salmon	January 1 to December 31	NA	NA
Lake Whitefish	No close time	12, any size	6, any size
Lake Sturgeon	January 1 to December 31	NA	NA
Channel Catfish	No close time	12, any size	6, any size
Any other species	No close time	No limit	No limit

Annexe A – Règlements s’appliquant à l’échelle de la Zone de gestion des pêches 11

Sous réserve des dispositions des Annexes B et C de la présente ordonnance de modification, les périodes de fermeture de la pêche à la ligne, les contingents de pêche et les limites de taille (longueur totale) qui suivent s’appliquent à toutes les eaux se trouvant à l’intérieur de la Zone de gestion des pêches 11.

Espèces et combinaisons d’espèces	Périodes de fermeture	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche sportive	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche écologique
Doré jaune et doré noir	Du lundi après le 3 ^e dimanche de mars jusqu’au vendredi avant le 3 ^e samedi de mai	4, aucun entre 43 et 60 cm et un seul mesurant plus de 60 cm	2, aucun entre 43 et 60 cm et un seul mesurant plus de 60 cm
Achigan à grande bouche et achigan à petite bouche	Du 1 ^{er} janvier jusqu’au vendredi avant le 4 ^e samedi de juin	6, toutes tailles	2, toutes tailles
Grand brochet	Du lundi après le 3 ^e dimanche de mars jusqu’au vendredi avant le 3 ^e samedi	6, dont 2 peuvent mesurer plus 61 cm, un seul pouvant mesurer plus de 86 cm	2, dont un seul peut mesurer plus de 61 cm, aucun ne devant mesurer plus de 86 cm

Espèces et combinaisons d'espèces	Périodes de fermeture	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche sportive	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche écologique
	de mai		
Maskinongé	Du 1 ^{er} janvier jusqu'au vendredi avant le 3 ^e samedi de juin et du 16 décembre au 31 décembre	1, devant mesurer plus de 122 cm	0
Perchaude	Pêche ouverte toute l'année	50, toutes tailles	25, toutes tailles
Marigane noire et marigane blanche	Pêche ouverte toute l'année	30, toutes tailles	10, toutes tailles
Crapet	Pêche ouverte toute l'année	50, toutes tailles	25, toutes tailles
Ombre de fontaine	Du 1 ^{er} janvier au 14 février et du 1 ^{er} octobre au 31 décembre	5, dont un seul peut mesurer plus de 31 cm	2, dont aucun ne peut mesurer plus de 31 cm
Truite brune	Du 1 ^{er} janvier jusqu'au vendredi avant le 4 ^e samedi d'avril et du 1 ^{er} octobre au 31 décembre	5, toutes tailles	2, toutes tailles
Truite arc-en-ciel	Pêche ouverte toute l'année	5, toutes tailles	2, toutes tailles
Touladi	Du 1 ^{er} janvier jusqu'au 14 février, du lundi après le 3 ^e dimanche de mars jusqu'au vendredi avant le 3 ^e samedi de mai et du 1 ^{er} octobre jusqu'au 31 décembre	2, toutes tailles	1, toutes tailles
Truite moulac	Pêche ouverte toute l'année	5, toutes tailles	2, toutes tailles
Saumon du Pacifique	Pêche ouverte toute l'année	5, toutes tailles	2, toutes tailles
Saumon de l'Atlantique	Du 1 ^{er} janvier	Sans objet	Sans objet

Espèces et combinaisons d'espèces	Périodes de fermeture	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche sportive	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche écologique
	au 31 décembre		
Grand corégone	Pêche ouverte toute l'année	12, toutes tailles	6, toutes tailles
Esturgeon jaune (esturgeon de lac)	Du 1 ^{er} janvier au 31 décembre	sans objet	sans objet
Barbue de rivière	Pêche ouverte toute l'année	12, toutes tailles	6, toutes tailles
Toutes autres espèces	Pêche ouverte toute l'année	Aucunes limites	Aucunes limites

Schedule B – Exceptions to the Zone-wide Regulations for Fisheries Management Zone 11

Despite Schedule A of this Variation Order the Angling Close Times, Fishing Quotas and Size Limits (measured in Total Length) set out in this Schedule apply in the following waters. For greater clarity, where this schedule indicates “no change”, the Zone-wide Regulations in Schedule A apply.

Waters	Species or Combination of Species	Close Time	Sport Fishing Licence Quota and Size Limit	Conservation Fishing Licence Quota and Size Limit
Florence Lake (47°14'16"N., 80°33'28"W.).	Lake trout	January 1 to December 31.	n/a	n/a
French River - from Chaudiere and Little Chaudiere dams to Georgian Bay.	Muskellunge	No change	1, must be greater than 122 cm.	0
French River Provincial Park - waters lying south of the Five Finger Rapids, and west of the Chaudière Dam downstream to the Hwy. 69 Bridge including Wolseley Bay, the North Channel of the French River, 18 Mile Bay, Ranger Bay and Dry Pine Bay, and the waters of Cross lake lying west of Hwy. 536 in Cherriman Twp	Walleye and Sauger	April 1 to the Friday before the 3rd Saturday in May.	4, none between 40-60 cm and not more than 1 greater than 60 cm for these waters combined.	2, none between 40-60 cm and not more than 1 greater than 60 cm for these waters combined.
French River Provincial Park - waters lying south of the Five Finger Rapids, and west of the Chaudiere Dam downstream to Georgian Bay also including Wolseley Bay, the North Channel of the French River, 18 Mile Bay, Ranger Bay and Dry Pine Bay to the bridge of Hwy. 607.	Largemouth and smallmouth bass	No change	4, none between 33-43 cm and not more than 1 greater than 43 cm.	2, none between 33-43 cm and not more than 1 greater than 43 cm.
French River Provincial Park - waters lying south of the Five Finger Rapids, and west of the Chaudiere Dam downstream to Georgian Bay also including Wolseley Bay, the North Channel of the French River, 18 Mile Bay, Ranger Bay and Dry Pine Bay to the bridge of Hwy. 607.	Northern pike	April 1 to the Friday before the 3rd Saturday in May.	4, none between 53-86 cm and not more than 1 greater than 86 cm.	2, none between 53-86 cm and not more than 1 greater than 86 cm.

Waters	Species or Combination of Species	Close Time	Sport Fishing Licence Quota and Size Limit	Conservation Fishing Licence Quota and Size Limit
French River Provincial Park - waters lying south of the Five Finger Rapids, and west of the Chaudiere Dam downstream to Georgian Bay also including Wolseley Bay, the North Channel of the French River, 18 Mile Bay, Ranger Bay and Dry Pine Bay to the bridge of Hwy. 607.	Muskellunge	January 1 to the Friday before the 1st Saturday in June and December 16 to December 31.	No change	No change
Green Lake – Parkman Twp.	Brook trout	January 1 to April 30 and October 1 to December 31.	No change	No change
Lake Nipissing – including the waters of the French River from the Chaudière and the Little Chaudière dams to Lake Nipissing; the west bay of Lake Nipissing in Haddo Twp.; the northwest bay of Lake Nipissing to the falls of MacPherson Creek; the Sturgeon River from Lake Nipissing to the dam at Sturgeon Falls; the Veuve River from Lake Nipissing to the chutes located in Lot 5 in Conc. I in Caldwell Twp.; the South River from Lake Nipissing to Hwy. 654; and the entire West Arm of Lake Nipissing including Cross Lake.	All species, except Walleye, Largemouth and Smallmouth Bass, Northern Pike, Yellow Perch, and Lake Sturgeon	March 16 to the Friday before the 3rd Saturday in May and December 1 to December 31.	No change	No change
Lake Nipissing – including the waters of the French River from the Chaudière and the Little Chaudière dams to Lake Nipissing; the west bay of Lake Nipissing in Haddo Twp.; the northwest bay of Lake Nipissing to the falls of MacPherson Creek; the Sturgeon River from Lake Nipissing to the dam at Sturgeon Falls; the Veuve River from Lake Nipissing to the chutes located in Lot 5 in Conc. I in Caldwell Twp.; the South River from Lake Nipissing to Hwy. 654; and the	Walleye	March 16 to the Friday before the 3rd Saturday in May and October 16 to December 31.	2, none less than 46 cm.	1, none less than 46 cm.

Waters	Species or Combination of Species	Close Time	Sport Fishing Licence Quota and Size Limit	Conservation Fishing Licence Quota and Size Limit
entire West Arm of Lake Nipissing including Cross Lake.				
Lake Nipissing – including the waters of the French River from the Chaudière and the Little Chaudière dams to Lake Nipissing; the west bay of Lake Nipissing in Haddo Twp.; the northwest bay of Lake Nipissing to the falls of MacPherson Creek; the Sturgeon River from Lake Nipissing to the dam at Sturgeon Falls; the Veuve River from Lake Nipissing to the chutes located in Lot 5 in Conc. I in Caldwell Twp.; the South River from Lake Nipissing to Hwy. 654; and the entire West Arm of Lake Nipissing including Cross Lake.	Largemouth and Smallmouth Bass	December 1 to the Friday before the 3rd Saturday in June	No change	No change
Lake Nipissing – including the waters of the French River from the Chaudière and the Little Chaudière dams to Lake Nipissing; the west bay of Lake Nipissing in Haddo Twp.; the northwest bay of Lake Nipissing to the falls of MacPherson Creek; the Sturgeon River from Lake Nipissing to the dam at Sturgeon Falls; the Veuve River from Lake Nipissing to the chutes located in Lot 5 in Conc. I in Caldwell Twp.; the South River from Lake Nipissing to Hwy. 654; and the entire West Arm of Lake Nipissing including Cross Lake.	Northern Pike	March 16 to the Friday before the 3rd Saturday in May and December 1 to December 31.	4, not more than 2 greater than 61 cm, of which not more than 1 is greater than 86 cm.	2, not more than 1 greater than 61 cm and none greater than 86 cm.
Lake Nipissing – including the waters of the French River from the Chaudière and the Little Chaudière dams to Lake Nipissing; the west bay of Lake Nipissing in Haddo Twp.; the northwest bay of Lake Nipissing to the falls of MacPherson Creek; the Sturgeon River from Lake Nipissing to the dam at Sturgeon Falls; the Veuve River from Lake Nipissing to the chutes located in	Yellow Perch	March 16 to the Friday before the 3rd Saturday in May and October 16 to December 31.	No change	No change

Waters	Species or Combination of Species	Close Time	Sport Fishing Licence Quota and Size Limit	Conservation Fishing Licence Quota and Size Limit
Lot 5 in Conc. I in Caldwell Twp.; the South River from Lake Nipissing to Hwy. 654; and the entire West Arm of Lake Nipissing including Cross Lake.				
Lake Nipissing – including the waters of the French River from the Chaudière and the Little Chaudière dams to Lake Nipissing; the west bay of Lake Nipissing in Haddo Twp.; the northwest bay of Lake Nipissing to the falls of MacPherson Creek; the Sturgeon River from Lake Nipissing to the dam at Sturgeon Falls; the Veuve River from Lake Nipissing to the chutes located in Lot 5 in Conc. I in Caldwell Twp.; the South River from Lake Nipissing to Hwy. 654; and the entire West Arm of Lake Nipissing including Cross Lake.	Lake Sturgeon	January 1 to December 31.	n/a	n/a
Lake Temagami.	Lake Whitefish	No change	25, any size.	12, any size.
Lake Temagami.	Walleye	No change	4, none between 46-60 cm, not more than 1 greater than 60 cm.	2, none between 46-60 cm, not more than 1 greater than 60 cm.
Liberty Lake - Aston Twp.	Aurora trout	January 1 to July 31 and October 16 to December 31 in 2008, 2011, 2014 and 2017.	1, any size.	0
Obabika Lake (47°00'N., 80°18'W.) - Belfast, Armagh, Afton, LaRoche and Delhi Twps.	Smallmouth bass	No change	2, any size.	1, any size.
Obabika Lake (47°00'N., 80°18'W.) - Belfast, Armagh, Afton, LaRoche and Delhi Twps.	Northern pike	No change	2, not more than 1 greater than 86	1, none greater than 86 cm.

Waters	Species or Combination of Species	Close Time	Sport Fishing Licence Quota and Size Limit	Conservation Fishing Licence Quota and Size Limit
			cm.	
Obabika Lake (47°00'N., 80°18'W.). - Belfast, Armagh, Afton, LaRoche and Delhi Twps.	Lake trout	January 1 to December 31.	n/a	n/a
Surecatch Lake - Parkman Twp.	Brook trout	January 1 to April 30 and October 1 to December 31.	No change	No change
Trout Lake - City of North Bay and East Ferris Twp.	Lake trout and Atlantic salmon	January 1 to the Friday before the 3rd Saturday in June and the 4th Saturday in June to December 31.	No change	No change
Trout Lake - City of North Bay and East Ferris Twp.	Lake trout and Atlantic salmon	No change	1, must be less than 55 cm.	1, must be less than 55 cm.

Annexe B – Exceptions aux règlements s’appliquant à l’échelle de la Zone de gestion des pêches 11

Malgré l’Annexe A de la présente ordonnance de modification, les périodes de fermeture de la pêche à la ligne, les contingents de pêche et les limites de taille (longueur totale) prévus à la présente annexe s’appliquent aux eaux suivantes. Pour plus de précisions, lorsque la mention « Aucun changement » est indiquée, cela signifie que les règlements s’appliquant à l’échelle de la zone prévus à l’Annexe A s’appliquent.

Plans d'eau	Espèces et combinaisons d'espèces	Périodes de fermeture	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche sportive	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche écologique
Lac Florence (47°14'16" N. et 80°33'28"O.)	Touladi	Du 1 ^{er} janvier au 31 décembre.	sans objet	sans objet
Rivière des Français - depuis les barrages Chaudière et Petite Chaudière jusqu'à la baie Georgienne.	Maskinongé	Aucun changement	1, devant mesurer plus de 122 cm.	0
Parc provincial de la rivière des Français – les eaux situées au sud des rapides Five Finger et à l’ouest du barrage Chaudière, en aval jusqu’au pont de la route 69, y compris la baie Wolseley, le chenal Nord de la rivière des Français, la baie 18 Mile, la baie Ranger et la baie Dry Pine et les eaux du lac Cross à l’ouest de la route 536 dans le canton de Cherriman.	Doré jaune et doré noir	Du 1 ^{er} avril au vendredi avant le 3 ^e samedi de mai.	4, aucun entre 40 et 60 cm et un seul mesurant plus de 60 cm pour ces eaux combinées.	2, aucun entre 40 et 60 cm et un seul mesurant plus de 60 cm pour ces eaux combinées.
Parc provincial de la rivière des Français - les eaux au sud des rapides Five Finger, et à l’ouest du barrage Chaudière, en aval jusqu’à la baie Georgienne, et incluant la baie Wolseley, le chenal North de la rivière des Français, les baies 18 Mile, Ranger et Dry Pine jusqu’au pont de la Route 607.	Achigan à grande bouche et achigan à petite bouche	Aucun changement	4, aucun entre 33 et 43 cm et un seul mesurant plus de 43 cm.	2, aucun entre 33 et 43 cm et un seul mesurant plus de 43 cm.

Plans d'eau	Espèces et combinaisons d'espèces	Périodes de fermeture	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche sportive	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche écologique
Parc provincial de la rivière des Français - les eaux au sud des rapides Five Finger, et à l'ouest du barrage Chaudière, en aval jusqu'à la baie Georgienne, et incluant la baie Wolseley, le chenal North de la rivière des Français, les baies 18 Mile, Ranger et Dry Pine jusqu'au pont de la Route 607.	Grand brochet	Du 1 ^{er} avril au vendredi avant le 3 ^e samedi de mai.	4, aucun entre 53 et 86 cm et un seul mesurant plus de 86 cm.	2, aucun entre 53 et 86 cm et un seul mesurant plus de 86 cm.
Parc provincial de la rivière des Français - les eaux au sud des rapides Five Finger, et à l'ouest du barrage Chaudière, en aval jusqu'à la baie Georgienne, et incluant la baie Wolseley, le chenal North de la rivière des Français, les baies 18 Mile, Ranger et Dry Pine jusqu'au pont de la Route 607.	Maskinongé	Du 1 ^{er} janvier au vendredi avant le 1 ^{er} samedi de juin et du 16 décembre au 31 décembre.	Aucun changement	Aucun changement
Lac Green - canton de Parkman	Omble de fontaine	Du 1 ^{er} janvier au 30 avril et du 1 ^{er} octobre au 31 décembre.	Aucun changement	Aucun changement
Lac Nipissing – y compris les eaux de la rivière des Français depuis les barrages Chaudière et Petite Chaudière jusqu'au lac Nipissing; la baie ouest du lac Nipissing dans le canton de Haddo; de la baie nord-ouest du lac Nipissing jusqu'aux chutes du ruisseau MacPherson; de la rivière Sturgeon depuis le lac Nipissing jusqu'au barrage de Sturgeon Falls; de la rivière Veuve depuis le lac Nipissing jusqu'aux chutes situées dans le lot 5, conc. I dans le canton de Caldwell;	Toutes les espèces sauf le doré jaune, l'achigan à grande bouche, l'achigan à petite bouche, le grand brochet, la perchaude et l'esturgeon de lac	Du 16 mars au vendredi avant le 3 ^e samedi de mai et du 1 ^{er} décembre au 31 décembre.	Aucun changement	Aucun changement

Plans d'eau	Espèces et combinaisons d'espèces	Périodes de fermeture	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche sportive	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche écologique
de la rivière South depuis le lac Nipissing jusqu'à la route principale 654; et le bras ouest tout entier du lac Nipissing, y compris le lac Cross.				
Lac Nipissing – y compris les eaux de la rivière des Français depuis les barrages Chaudière et Petite Chaudière jusqu'au lac Nipissing; la baie ouest du lac Nipissing dans le canton de Haddo; de la baie nord-ouest du lac Nipissing jusqu'aux chutes du ruisseau MacPherson; de la rivière Sturgeon depuis le lac Nipissing jusqu'au barrage de Sturgeon Falls; de la rivière Veuve depuis le lac Nipissing jusqu'aux chutes situées dans le lot 5, conc. I dans le canton de Caldwell; de la rivière South depuis le lac Nipissing jusqu'à la route principale 654; et le bras ouest tout entier du lac Nipissing, y compris le lac Cross.	Doré jaune	Du 16 mars au vendredi avant le 3 ^e samedi de mai et du 16 octobre au 31 décembre.	2, aucun moins de 46 cm	1, aucun moins de 46 cm
Lac Nipissing – y compris les eaux de la rivière des Français depuis les barrages Chaudière et Petite Chaudière jusqu'au lac Nipissing; la baie ouest du lac Nipissing dans le canton de Haddo; de la baie nord-ouest du lac Nipissing jusqu'aux chutes du ruisseau MacPherson; de la rivière Sturgeon depuis le lac Nipissing jusqu'au barrage de Sturgeon Falls; de la rivière Veuve depuis le lac Nipissing jusqu'aux chutes	Achigan à grande bouche, achigan à petite bouche	1 ^{er} décembre jusqu'au vendredi précédant le 3 ^e samedi de juin	Aucun changement	Aucun changement

Plans d'eau	Espèces et combinaisons d'espèces	Périodes de fermeture	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche sportive	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche écologique
situées dans le lot 5, conc. I dans le canton de Caldwell; de la rivière South depuis le lac Nipissing jusqu'à la route principale 654; et le bras ouest tout entier du lac Nipissing, y compris le lac Cross.				
Lac Nipissing – y compris les eaux de la rivière des Français depuis les barrages Chaudière et Petite Chaudière jusqu'au lac Nipissing; la baie ouest du lac Nipissing dans le canton de Haddo; de la baie nord-ouest du lac Nipissing jusqu'aux chutes du ruisseau MacPherson; de la rivière Sturgeon depuis le lac Nipissing jusqu'au barrage de Sturgeon Falls; de la rivière Veuve depuis le lac Nipissing jusqu'aux chutes situées dans le lot 5, conc. I dans le canton de Caldwell; de la rivière South depuis le lac Nipissing jusqu'à la route principale 654; et le bras ouest tout entier du lac Nipissing, y compris le lac Cross.	Grand brochet	Du 16 mars au vendredi avant le 3 ^e samedi de mai et du 1 ^{er} décembre au 31 décembre.	4, dont 2 peuvent mesurer plus de 61 cm, et dont un seul peut mesurer plus de 86 cm.	2, dont un seul peut mesurer plus de 61 cm et aucun ne devant mesurer plus de 86 cm.
Lac Nipissing – y compris les eaux de la rivière des Français depuis les barrages Chaudière et Petite Chaudière jusqu'au lac Nipissing; la baie ouest du lac Nipissing dans le canton de Haddo; de la baie nord-ouest du lac Nipissing jusqu'aux chutes du ruisseau MacPherson; de la rivière Sturgeon depuis le lac Nipissing jusqu'au barrage de Sturgeon Falls; de la rivière	Perchaude	Du 16 mars au vendredi avant le 3 ^e samedi de mai et du 16 octobre au 31 décembre.	Aucun changement	Aucun changement

Plans d'eau	Espèces et combinaisons d'espèces	Périodes de fermeture	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche sportive	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche écologique
Veuve depuis le lac Nipissing jusqu'aux chutes situées dans le lot 5, conc. I dans le canton de Caldwell; de la rivière South depuis le lac Nipissing jusqu'à la route principale 654; et le bras ouest tout entier du lac Nipissing, y compris le lac Cross.				
Lac Nipissing – y compris les eaux de la rivière des Français depuis les barrages Chaudière et Petite Chaudière jusqu'au lac Nipissing; la baie ouest du lac Nipissing dans le canton de Haddo; de la baie nord-ouest du lac Nipissing jusqu'aux chutes du ruisseau MacPherson; de la rivière Sturgeon depuis le lac Nipissing jusqu'au barrage de Sturgeon Falls; de la rivière Veuve depuis le lac Nipissing jusqu'aux chutes situées dans le lot 5, conc. I dans le canton de Caldwell; de la rivière South depuis le lac Nipissing jusqu'à la route principale 654; et le bras ouest tout entier du lac Nipissing, y compris le lac Cross.	Esturgeon de lac	Du 1 ^{er} janvier au 31 décembre	sans objet	sans objet
Lac Temagami	Grand corégone	Aucun changement	25, toutes tailles.	12, toutes tailles.
Lac Temagami	Doré jaune	Aucun changement	4, aucun entre 46 et 60 cm, dont un seul peut mesurer plus de 60 cm.	2, aucun entre 46 et 60 cm, dont un seul peut mesurer plus de 60 cm.

Plans d'eau	Espèces et combinaisons d'espèces	Périodes de fermeture	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche sportive	Contingents de pêche et limites de taille permis de pêche écologique
Lac Liberty - canton d'Aston	Truite aurora	Du 1 ^{er} janvier au 31 juillet et du 16 octobre au 31 décembre en 2008, 2011, 2014 et 2017.	1, toutes tailles.	0
Lac Obabika (47°00'N. et 80°18'O.) - cantons de Belfast, Armagh, Afton, LaRoche et Delhi	Achigan à petite bouche	Aucun changement	2, toutes tailles.	1, toutes tailles.
Lac Obabika (47°00'N. et 80°18'O.) - cantons de Belfast, Armagh, Afton, LaRoche et Delhi	Grand brochet	Aucun changement	2, dont un seul peut mesurer plus de 86 cm.	1, aucun ne peut mesurer plus de 86 cm.
Lac Obabika (47°00'N. et 80°18'O.) - cantons de Belfast, Armagh, Afton, LaRoche et Delhi	Touladi	Du 1 ^{er} janvier au 31 décembre.	sans objet	sans objet
Lac Surecatch - canton de Parkman	Omble de fontaine	Du 1 ^{er} janvier au 30 avril et du 1 ^{er} octobre au 31 décembre.	Aucun changement	Aucun changement
Lac Trout - ville de North Bay et canton de Ferris Est.	Touladi et saumon de l'Atlantique	Du 1 ^{er} janvier au vendredi avant le 3 ^e samedi de juin et du 4 ^e samedi de juin au 31 décembre	Aucun changement	Aucun changement
Lac Trout - ville de North Bay et canton de Ferris Est.	Touladi et saumon de l'Atlantique	Aucun changement	1, doit mesurer moins de 55 cm.	1, doit mesurer moins de 55 cm.

Schedule C – Additional Fishing Opportunities for Fisheries Management Zone 11

Part A

Despite Schedules A and B of this Variation Order the close time for angling Brook Trout is No Closed Time in the following waters.

Waters	
Barnett Lake - Aston Twp.	Little McConnell Lake - McConnell Twp.
Bartle Lake (47°30'N., 79°50'W.) - Hudson Twp.	Love Lake - South Himsworth Twp.
Bastien Lake - Mattawan Twp.	Malloch Lake - Cynthia Twp.
Beach Lake (46°44'N., 79°48'W.) - Sisk Twp.	Mirror Lake - Phelps Twp.
Best Lake #73 – Best Twp.	Montreuil Lake - Mattawa Twp.
Brown's Lake - Cynthia Twp.	Mowat Lake - Barr Twp.
Coppersand Lake - Cynthia Twp.	Mug Lake - McAuslan Twp.
Dokis Pond - IR #9	Norway Lake - Wyse Twp.
	Pine Lake - McAuslan Twp.
Fork Lake - Boyd Twp.	Pole Lake (46°43'N., 79°22'W.) - McAuslan Twp.
Froggy Lake - Bonfield Twp.	Price Lake - Phyllis Twp.
Gillies Limit Lake #19 (47°16'N., 79°47'W.) - Gillies Limit Twp.	Quarry Lake - McAuslan Twp.
Gillies Limit Lake #51 (47°16'N., 79°43'W.) - Gillies Limit Twp.	Redbark Lake - Joan and Belfast Twp.
Glassy Lake - Phelps Twp.	Robert Lake - Brigstocke Twp.
Herbert Lake - Joan Twp.	Roko Lake - Cynthia Twp.
High Lake - Afton Twp.	Round Lake (46°47'N., 79°20'W.) - McAuslan Twp.
Hillcrest Lake - Joan Twp.	Secord Lake - LaSalle Twp.
Hook Lake - Strathy Twp.	Side Rock Lake - Cynthia Twp.
Hush Hush Lake - Cynthia Twp.	Strathcona Lake #25 (47°01'N., 79°49'W.) - Strathcona Twp.
Indian Lake - French Twp.	Teasdale Lake - Orlig Twp.
Lake # 697 - Butler Twp.	Turtle Lake - Boulter Twp.
Lake #2 - French Twp.	Whitefawn Lake (46°24'N., 79°28'W.) - Widdifield Twp.

Annexe C – Possibilités de pêche supplémentaires pour la Zone de gestion des pêches 11

Partie A

Malgré les Annexes A et B de la présente ordonnance de modification, la pêche à la ligne de l'omble de fontaine est permise pendant toute l'année dans les eaux suivantes.

Plans d'eau	
Lac Barnett - canton d'Aston	Petit lac McConnell - canton de McConnell
Lac Bartle (47°30'N. et 79°50'O.) - canton de Hudson	Lac Love - canton de Himsworth Sud
Lac Bastien - canton de Mattawan	Lac Malloch - canton de Cynthia
Lac Beach (46°44'N. et 79°48'O.) - canton de Sisk	Lac Mirror - canton de Phelps
Lac Best n° 73 – canton de Best	Lac Montreuil - canton de Mattawa
Lac Brown's – canton de Cynthia	Lac Mowat - canton de Barr
Lac Coppersand – canton de Cynthia	Lac Mug - canton de McAuslan
Étang Dokis - IR n° 9	Lac Norway - canton de Wyse
Lac Fork - canton de Boyd	Lac Pine - canton de McAuslan
Lac Froggy - canton de Bonfield	Lac Pole (46°43'N. et 79°22'O.) - canton de McAuslan
Lac Gillies Limit n° 19 (47°16'N. et 79°47'O.) - canton de Gillies Limit	Lac Price - canton de Phyllis
Lac Gillies Limit n° 51 (47°16'N. et 79°43'O.) - canton de Gillies Limit	Lac Quarry - canton de McAuslan
Lac Glassy - canton de Phelps	Lac Redbark - cantons de Joan et Belfast
Lac Herbert - canton de Joan	Lac Robert - canton de Brigstocke
Lac High - canton d'Afton	Lac Roko - canton de Cynthia
Lac Hillcrest - canton de Joan	Lac Round (46°47'N. et 79°20'O.) - canton de McAuslan
Lac Hook - canton de Strathy	Lac Secord - canton de LaSalle
Lac Hush Hush - canton de Cynthia	Lac Side Rock - canton de Cynthia
Lac Indian - canton de French	Lac Strathcona n° 25 (47°01'N. et 79°49'O.) - canton de Strathcona
Lac n° 697 - canton de Butler	Lac Teasdale - canton d'Olig
Lac n° 2 - canton de French	Lac Turtle - canton de Boulter
	Lac Whitefawn (46°24'N. et 79°28'O.) - canton de Widdifield

Part B

Despite Schedules A and B of this Variation Order the close time for angling Lake Trout is No Closed Time in the following waters.

Waters	
Crooked Lake - Patterson Twp.	Roosevelt Lake - Gillies Limit Twp.
Hearst Lake - Gillies Limit Twp.	Stormy Lake - Patterson Twp.
Justin Lake - Coleman Twp.	Threetrails Lake - McAuslan Twp.
Kingston Lake (47°35'N., 80°06'W.) - Cane Twp.	Tooth Lake - Lorrian Twp.
Kitt Lake (47°21'03"N., 79°55'28"W.) - Kittson Twp.	Wilson Lake - Wilson Twp.
McNab Lake - Best Twp.	

Partie B

Malgré les Annexes A et B de la présente ordonnance de modification, la pêche à la ligne au touladi est permise pendant toute l'année dans les eaux suivantes.

Plans d'eau	
Lac Crooked - canton de Patterson	Lac Roosevelt - canton de Gillies Limit
Lac Hearst - canton de Gillies Limit	Lac Stormy - canton de Patterson
Lac Justin - canton de Coleman	Lac Threetrails - canton de McAuslan
Lac Kingston (47°35'N. et 80°06'O.) - canton de Cane	Lac Tooth - canton de Lorrian
Lac Kitt (47°21'03"N., 79°55'28'O.) - canton de Kittson	Lac Wilson - canton de Wilson
Lac McNab - canton de Best	

Schedule D – Lake Whitefish and Lake Herring Dip-netting Close Times for Fisheries Management Zone 11.

The Sport Fishing Close Times for dip-netting for Lake Whitefish and Lake Herring set out in Schedule D apply in the following waters.

Waters	Close Time
All waters of Zone 11, excluding the waters set out below.	January 1 to December 31
Bigfish Lake (46°19'39"N., 79°09'50"W.) - Phelps Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Blanche River (47°33'40"N., 79°32'02"W.) - Harris Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Cassidy (Bass) Lake (47°21'33"N., 79°43'04"W.) - Gillies Limit Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Gillies Lake (47°22'40"N., 79°44'38"W.) - Coleman Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Hammond Lake - Hudson Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Kitt Lake (47°21'03"N., 79°55'28"W.) - Kittson Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Lower Twin Lake (46°58'47"N., 79°44'15"W.) - Riddell Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Memesagamesing Lake (46°01'25"N., 79°59'39"W.) - Hardy Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Net Creek (47°04'49"N., 79°43'46"W.) - Cassels Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Red Cedar Lake (46°42'45"N., 79°56'14"W.) - McCallum and Thistle Twps.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Restoule Lake (46°03'14"N., 79°46'19"W.) - Patterson Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Ross Lake (46°59'12"N., 79°33'12"W.) - Eldridge Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Thieving Bear Creek - Best Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Tilliard Lake (46°20'02"N., 79°09'10"W.) - Phelps Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.
Upper Twin Lake (47°00'30"N., 79°45'16"W.) - Riddell Twp.	January 1 to September 30 and December 16 to December 31.

Annexe D – Périodes de fermeture de la pêche au carrelet au grand corégone et au cisco de lac pour la Zone de gestion des pêches 11

Les périodes de fermeture de la pêche sportive à l'épuisette au grand corégone et au cisco de lac prévues à l'Annexe D s'appliquent aux eaux suivantes.

Plans d'eau	Périodes de fermeture
Toutes les eaux de la Zone 11, sauf celles qui sont mentionnées ci-dessous.	Du 1 ^{er} janvier au 31 décembre
Lac Bigfish (46°19'39"N. et 79°09'50"O.) – canton de Phelps	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Rivière Blanche (47°33'40"N. et 79°32'02"O.) – canton de Harris	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Cassidy (lac Bass) (47°21'33"N. et 79°43'04"O.) – canton de Gillies Limit	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Gillies (47°22'40"N. et 79°44'38"O.) – canton de Coleman	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Hammond - canton de Hudson	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Kitt (47°21'03"N. et 79°55'28"O.) – canton de Kittson	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Lower Twin (46°58'47"N. et 79°44'15"O.) – canton de Riddell	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Memesagamesing (46°01'25" N. et 79°59'39"O.) – canton de Hardy	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Ruisseau Net (47°04'49"N. et 79°43'46"O.) – canton de Cassels	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Red Cedar (46°42'45"N. et 79°56'14"O.) – cantons de McCallum et Thistle	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Restoule (46°03'14"N. et 79°46'19"O.) – canton de Patterson	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Ross (46°59'12"N. et 79°33'12"O.) – canton d'Eldridge	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Ruisseau Thieving Bear – canton de Best	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Tilliard (46°20'02"N. et 79°09'10"O.) – canton de Phelps	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.
Lac Upper Twin (47°00'30"N. et 79°45'16"O.) – canton de Riddell	Du 1 ^{er} janvier au 30 septembre et du 16 décembre au 31 décembre.

Schedule E – Daily Catch and Retain Quotas for Fisheries Management Zone 11

The sport licence daily catch and retain quota for Yellow Perch is 50 for the following waters:

Lake Nipissing – including the waters of the French River from the Chaudière and the Little Chaudière dams to Lake Nipissing; the west bay of Lake Nipissing in the geographic township of Haddo, the northwest bay of Lake Nipissing to the falls of MacPherson Creek; the Sturgeon River from Lake Nipissing to the dam at Sturgeon Falls; the Veuve River from Lake Nipissing to the chutes located in Lot 5 in Conc. I in geographic township of Caldwell; the South River from Lake Nipissing to Hwy. 654; and the entire West Arm of Lake Nipissing including Cross Lake.

Annexe E – Contingents quotidiens de prise et de garde pour la Zone de gestion des pêches 11

Le contingent quotidien de prise et de garde de perchaudes associé au permis de perche sportive est de 50 perchaudes pour les eaux suivantes:

Lac Nipissing – y compris les eaux de la rivière des Français depuis les barrages Chaudière et Petite Chaudière jusqu'au lac Nipissing; la baie ouest du lac Nipissing dans le canton géographique de Haddo; de la baie nord-ouest du lac Nipissing jusqu'aux chutes du ruisseau MacPherson; de la rivière Sturgeon depuis le lac Nipissing jusqu'au barrage de Sturgeon Falls; de la rivière Veuve depuis le lac Nipissing jusqu'aux chutes situées dans le lot 5, conc. I dans le canton géographique de Caldwell; de la rivière South depuis le lac Nipissing jusqu'à la route principale 654; et le bras ouest tout entier du lac Nipissing, y compris le lac Cross.